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BR.0012.3.2.2019 

 

 

Protokół nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

które odbyło się w dniu 20 marca 2019 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków komisji zgodnie z listą obecności oraz: 

- pracownik SAPO Katarzyna Witkowska-Biskup,  

- kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 20 lutego 

2019 r. 

2. Analiza materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca komisji 

Anita Banaszak. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała protokół z lutowego posiedzenia 

komisji.  

 

Ad.2 

Komisja zapoznała się z porządkiem obrad VII sesji Rady Gminy Czerwonak, która odbędzie 

się 21 marca 2019 r. 

Komisja omówiła następujące projekty uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2019 r. 

Pracownik SAPO Katarzyna Witkowska-Biskup wyjaśniła zmiany budżetowe dot. placówek 

oświatowych. 

Komisja zwróciła uwagę na powtórzenia tych samych pozycji w części dot. SAPO (szkoła 

podstawowa w Bolechowie) i prosiła o wykreślenie jednej pozycji. 

 

Na zapytania radnych wyjaśnień udzielili: 

Wójt Marcin Wojtkowiak: 

- omówił projekt „Ja w internecie” – poinformował, że projekt jest skierowany do 

mieszkańców Gminy Czerwonak w różnym wieku powyżej 25 roku życia ponadto jest możliwość 

pozyskania sprzętu komputerowego, który zostanie w szkołach; 

- odpowiedział na zapytanie dot. zwiększenia wydatków w kwocie 3.000,00 zł z 

przeznaczeniem na wykonanie remontu pomieszczeń w strażnicy OSP Czerwonak – wyjaśnił, że 

gmina pomaga w zakupie materiałów na remont; 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska 

omówiła tematy dot.:  

- autopoprawki tzn. środków w wysokości 45 000 zł na zagospodarowanie terenu przy Akwen 

Marinie w Czerwonaku oraz w środków na zadanie „Kształtowanie Przestrzeni Publicznej – Kupuj i 

wypoczywaj w Koziegłowach” w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich; 

- pozostałych zmian budżetowych zawartych w projekcie uchwały: przeniesienie środków w 

kwocie 20.000,00 zł pomiędzy rozdziałami z przeznaczeniem na wykonanie prac melioracyjnych w 



2 

Kicinie; przeniesienie środków w kwocie 3.300,00 zł pomiędzy rozdziałami z przeznaczeniem na 

wykonanie oznakowania dotyczącego migracji płazów i opłaty za zajęcie pasa drogowego; 

przeniesienie środków w kwocie 22.785,24 zł pomiędzy rozdziałami z przeznaczeniem na wykonanie 

prac remontowych na cmentarzu komunalnym oraz na remont postumentu figury Jezusa w Kicinie. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały wraz z autopoprawką.  

 

2) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały wraz z autopoprawką.  

 

3) Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu sołeckiego 

w 2020 r. 

 Radny Jacek Sommerfeld zapytał, czy sołtysi wypowiedzieli się w kwestii funduszu 

sołeckiego. 

 Wójt Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, że odbyło się spotkanie, na którym sołtysi wypowiedzieli 

się negatywnie na temat wprowadzenia funduszu sołeckiego. Ponadto poinformował, że w celu 

wprowadzenia funduszu sołeckiego trzeba by bardzo zwiększyć wkład własny tzn. środki gminne. 

Dane sołectwo miałoby do dyspozycji około 46 000 zł podkreślił, że jest to za mała kwota na 

wykonanie konkretnych działań, a za duża na imprezy integracyjne. 

 

4) Uchwała w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości  

 Wójt Marcin Wojtkowiak dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

 

5) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania i rozliczania przez Gminę 

Czerwonak dotacji celowych na zadanie ograniczania niskiej emisji na terenie Gminy Czerwonak 
Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska 

dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

 

Ad.3 

Komisja zapoznała się z następującą korespondencją: 

1) sprawozdaniem z realizacji zadań związanych z dofinansowaniem ze środków zewnętrznych. 

Materiał został przygotowany przez kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Agnieszkę Jamrowską. Sprawozdanie w materiałach komisji. 

Przewodnicząca komisji Anita Banaszak zapytała, gdzie są największe zagrożenia projektu.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska 

wyjaśniła, że wystąpiono o przedłużenie terminu realizacji zadania węzeł przesiadkowy Czerwonak 

dot. budowy ścieżki pieszo-rowerowej Miękowo-Owińska w procedurze „Zaprojektuj i wybuduj”. W 

chwili obecnej gmina czeka na pisemną zgodę z Urzędu Marszałkowskiego na zmianę terminu. 

Radny Sławomir Olejniczak zapytał o zagrożenie zadania dot. węzła Czerwonak Osiedle. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska 

wyjaśniła, że realizacja przedmiotowego zadania jest zagrożona, gdyż osoby z promocji gminy, które 

miały to realizować nie robiły tego. Ponadto wyjaśniła, że będzie wnioskować o przedłużenie terminu 

realizacji umowy dot. węzła Czerwonak Osiedle ze względu na realizację lewoskrętu, który został 

narzucony przez WZDW są to dodatkowe koszty.  Wstępnie wyliczono, że będzie to około 700 000 zł. 

Radny Jacek Sommerfeld odniósł się do wypowiedzi kierownika wydziału dot. zagrożeń. 

Powiedział, że p. Agnieszka Jamrowska nadzorowała zespół projektowy, a drugi zastępca Wójta 

poprzedniej kadencji odpowiadał za realizacje projektu. Podkreślił, że pracownicy zajmujący się 
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promocją byli częścią zespołu i nie można zrzucać całej winy na nich. Ponadto zwrócił uwagę, że 

firma wybrana w przetargu mająca zajmować się promocją okazała się nierzetelna. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Agnieszka Jamrowska omówiła 

kwestie związane z przejęciem i realizacją zadań związanych z dofinansowaniem ze środków 

zewnętrznych. Podkreśliła, że informowała Wójta poprzedniej kadencji o trudnościach i zagrożeniach 

związanych z promocją projektu tego węzła.     

Radny Jacek Sommerfeld wyjaśnił, że pracownicy po zakończonym etapie na podstawie 

sprawozdania otrzymywali wynagrodzenia, jeśli nie wykonali swojego zadania wówczas nie otrzymali 

wynagrodzenia. 

Radny Sławomir Olejniczak zapytał, czy w wyniku realizacji umów wykonawcy płacili kary 

umowne. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska 

poinformowała, że był jeden przypadek. 

 Radny Jacek Sommerfeld: 

- zgłosił, że przy wyjeździe ze sklepu Dino rejon ul. Topolowej zostało uszkodzone lustro; 

- zapytał, czy uszkodzenia na targowisku w Koziegłowach będą naprawione, czy gmina będzie czekała 

na rozstrzygniecie przetargu na rewitalizację targowiska. 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jamrowska: 

- sprawę lustra przekaże osobie odpowiedzialnej w wydziale; 

- zniszczeń na targowisku jest bardzo dużo, jest jedna firma, która może dokonać napraw wydział jest 

z nią w kontakcie, podkreśliła, że koszty napraw są zawsze duże. 

2) pismem mieszkańców ul. Północnej w Promnicach w sprawie budowy drogi oraz odpowiedzią 

Zastępcy Wójta w tej sprawie. 

 Radny Jacek Sommerfeld podziękował komisji za współpracę. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca komisji Anita Banaszak zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Anita Banaszak 

 

 

 


